
Põlva Põhjakaare Lasteaia hoolekogu 

protokoll 2024/2025 õa nr 5 

 

Toimumisaeg: 26.05.2025 

Toimumiskoht: Koolimaja tee 1, Mammaste küla 

Algus: 17.30 

Lõpp: 19.00 

 

Juhatas: hoolekogu esimees Kaupo Kaskla 

Protokollis: Janno Solna 

Osalesid: Hoolekogu liikmed Annemari Kruustük (Vaniko), Hanna-Liisa Koosapoeg (Siiri 

Saksa volitus), Janno Solna, Kadri Kiho, Kaupo Kaskla, Keidi Rehe, Laura Laine, Laura-Liis 

Õnneleid, Liisi Grünbaum, Mailis Palm, Mari-Liis Haabma, Moonika Mägi, Vaike Soosaar, 

Arne Tilk 

Kutsutud külalised: Katrin Peil 

Puudusid: Agnes Joyet, Allan Kongi, Alo Aarla, Ariana Eerits, Kristiina Parts, Maiu Vares, 

Markus Käo, Raili Helandi, Siiri Saks 

 

Päevakord: 

1. Koosoleku avamine, päevakorra kinnitamine 

2. Õpetajate tunnustamisele esitamine 

3. Pihlapuu maja sõimerühmade fassaadile ruloode teema 

4. Ahja maja projekteerimise seis 

5. Iga kevadine lasteaia keskkonnaga tutvumise tulemused 

6. Etteteatamata puudumiste eest toiduraha arvestamine 

7. Ahja tegevuskoha lahtioleku aja muutmine 

8. Muud küsimused 

 

1. Koosoleku avamine, päevakorra kinnitamine 

Hoolekogu esimees Kaupo Kaskla avas koosoleku ja tegi ettepaneku kinnitada päevakord.  

Otsustati: Kinnitada koosoleku päevakord. 

Kõik hoolekogu liikmed olid poolt. 



2. Õpetajate tunnustamisele esitamine 

Esitati Põhjakaare lasteaia juhtkonna poolt Põlva valla aasta õpetajaks kolm kandidaati. 

Direktor Katrin Peil tutvustas lühidalt kandidaate ja miks just need kandidaadid valiti 

esitamiseks. Ettepanek esitada Põlva valla aasta õpetajaks tunnustamisele Jaanika Kogri, Piia 

Peets ja Kätlin Suun. 

Otsustati: kõik olid poolt kanditaatide esitamiseks Põlva valla aastaõpetaja tiitlile. 

 

3. Pihlapuu maja sõimerühmade fassaadile rulood 

Leping on sõlmitud ruloode paigalduse töödeks. Koosoleku ajaks on veel umbes 3 nädalat 

paigalduse alustamiseks. Seega sõimerühmade suvine ülekuumenemise probleem hakkab 

lõpplahendust saama. 

  

4. Ahja maja projekteerimise seis 

Vallapoolne esindaja Arne Tilk selgitab üldist olukorda ja miks ei kutsutud lasteaiapoolset 

esindajat projekteerimise koosolekule. Projekt pole veel lõplikult valminud ja ootab 

projekteerija poolt ekspertiisi küsimuste lahendamist. Arne Tilk annab teada, et vald pole 

häbiväärselt käitunud, kuna initsiatiiv koosolek korraldada tuli koolilt. Kool aga ei soovi 

lasteaiaga ühist maja jagada, kuna peaks loobuma praegustest ruumidest. Koolil reaalselt 

vajadust nii paljude ruumide järgi aga pole. Vallal tuleb leida kooli ja lasteaiaga kompromiss. 

 

5. Lasteaia keskkonnaga tutvumise tulemused 

Kaupo Kaskla tutvustab Pihlapuu maja tulemusi. Murekohad said kirja ja nende lahendamisega 

tegeletakse. Ahja ja Vastse-Kuuste majade juures täheldati samuti mõningad pisiasjad. Ahja 

lasteaia juures on probleemiks teekünnise puudumine sõidukiiruse vähendamiseks. Antud tee 

kuulub riigile ning kohalik omavalitsus ei  saa midagi teha. Tuleb riigi poole antud teemaga 

pöörduda. Kauksi majas on keskkonnaga tutvutud ning samuti pisiasjad vajavad lahendamist. 

Rasina ja Mooste majades on vaatlus tegemata ning nende majade hoolekogu liikmed pole 

märku andud soovist ülevaatust teha. Lasteaia personal koos juhtkonnaga tutvub ise 

keskkonnaga. 

   

6. Etteteatamata puudumiste eest toiduraha arvestamine 

Katrin Peil tutvustas väljavõtteid Eliisi keskkonnast Vastse-Kuuste maja 3 rühma 3 kuu 

perioodi kohta. Väiksemad tegevuskohad sooviksid saada erandit, et lapse puudumisest saaks 

teavitada hiljemalt hommiku kella 7-ks. Lasteaia kodukorra järgi tuleb aga teavitada hiljemalt 



eelmise päeva kella 15-ks või nädalavahetusel hiljemalt esmaspäeva hommikul kella 7-ks. Tehti 

ettepanek, et lapse puuduma märkimisel tuleks Eliisi keskkonnas märkida lisaks ka 

kommentaar. Siis näeb õpetaja, kas tegemist on lihtsalt puhkepäevaga või on laps haige ja saab 

vajadusel uurida lapsevanemalt lapse tulekut lasteaeda. Hoolekogu liikmetel palutakse teha 

teavitustööd oma rühma lapsevanematele, et nad hakkaksid märkima kommentaare 

puudumistel ning oleksid hoolsamad märkimiste osas.  

Otsustati: jätta praegune kodukord muutmata ning teha rohkem teavitust lapsevanemate seas. 

Kõik hoolekogu liikmed olid poolt. 

 

7. Ahja tegevuskoha lahtioleku aja muutmine 

Lasteaed soovitakse avada hommikul kell 7.30. Hetkel on lasteaed avatud kella 7-st. Katrin Peil 

tutvustas viimase poole aasta kohal käimise statistikat. Sellest tuli välja, et enne 7.30-t oli kogu 

selle aja jooksul üksikud korrad, kui toodi laps varem lasteaeda, kui 7.30. Vaike Soosaare sõnul 

pole vajadust valverühma tegemiseks enne 7.30 tulijatele.  Alati saab kokku leppida lasteaiaga, 

kui on vajadus laps varem lasteaeda tuua. Ettepanek hoolekogule, et Ahja tegevuskoht avada 

sügisest kell 7.30.  

Otsustati: Ahja tegevuskoht avatakse kell 7.30 

Poolt: 14 

Vastu: 1 

Erapooletu: 0  

 

8. Muud küsimused 

Laura-Liis Õnneleid tutvustas oma mõtteid seoses õppekavaga ja õppekava võiks rohkem 

projekti põhisem olla. Samuti võiks rohkem arvestada lapse individuaalsusega, tema huvidega. 

Laura-Liis sooviks, et vanemad rohkem panustaksid ning võiksid tutvustada oma ameteid, 

hobisid. Samuti võiks lasteaed rohkem tagasisidestada lapse arengut lapsevanematele. Katrin 

Peil tutvustas, et meil on juba mõned rühmad projektipõhise õppega ja teised rühmad liiguvad 

samuti selles suunas. Õpetajad, kelle rühmad on projektipõhise õppega, tutvustavad õppe 

olemust ja et lapsed ise valivad teemad, mis neid huvitavad. Kadri Kiho näiteks käis lastele 

näitamas kalastamisega seotud teemat. Lasteaed võtab alati avasüli vastu lapsevanemad, kes 

soovivad midagi tutvustada. Toimus üldine arutelu sellel teemal ning lubati veel edaspidigi 

arutada selle üle. Sügisel hakatakse uut õppekava välja töötama.   

 



Kadri Kiho andis teada, et Pihlapuu maja kauaaegne majandusjuhataja Maret Pedoksaar läks 

pensionile. Katrin Peil andis teada, et enne sügist uut inimest ei otsita. Kadri initsiatiivil saab 

Pihlapuu majas olema raamatute ja puzzlede kapp, kuhu saab viia ja võtta raamatuid ja 

puzzlesid.  

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/    /allkirjastatud digitaalselt/ 

Kaupo Kaskla      Janno Solna  

Koosoleku juhataja     Protokollija 




